

《单词百科:electrophoretic是什么意思?electrophoretic怎么发音?electrophoretic的解释和用法》

英语单词electrophoretic是什么意思?electrophoretic怎么读?electrophoretic怎么发音?简答网为您整理了electrophoretic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electrophoretic怎么读

electrophoretic的读音:['lektr f :'ret k]

electrophoretic的意思

1、adj.电泳的;

electrophoretic的近义词

1、cataphoretic 阳离子电泳的;

electrophoretic的双语例句

1、The cathodic electrophoretic coating of epoxy resin was prepared with half blocked isocyanate as curing agent.

在此采用半封闭的甲苯二异氰酸酯作为固化剂制得了环氧树脂阴极电泳涂料。

2、A capillary electrophoretic method for the enantiomeric separations of doxazosin and its intermediate was developed.

建立了毛细管电泳手性分离多沙唑嗪中间体对映体的方法,并同时分离了多沙唑嗪对映体。

3、As an environment-protecting water-borne coating, the cathodic electrophoretic coating has wide application prospects.

阴极电泳涂料作为一种环保型的水性涂料,具有广阔的应用前景。

4、Objective To the pathogenicity, susceptibility to antifungal drugs, and electrophoretic karyotype of clinically uncommon pathogenic yeasts.

目的比较10种临床少见酵母致病力的大小,体外对抗真菌药物敏感性的高低以及电泳核型的差异。

5、Thin films of carbon nanotubes (CNTs) were deposited on glass substrate by electrophoretic deposition (EPD).

利用传统的电泳方法,在玻璃基片上成功地制备了场发射用碳纳米管阴极薄膜。

6、The principle of electrodeposition; the resinous characteristics and advantage of cathodic electrophoretic paints were introduced.

介绍了电沉积原理,阴极电泳涂料树脂的特点以及阴极电泳涂料的优越性。

7、Monocomponent acrylic cathodic electrophoretic coating was prepared by copolymerization of blocked unsaturated isocyanate and acrylate monomers.

在此采用封闭不饱和异氰酸酯与常用的丙烯酸酯类单体共聚制备单组分丙烯酸阴极电泳涂料。

8、GaN thin films were prepared on Si (111) substrates by electrophoretic deposition (EPD) technique.

采用 电泳沉积 法在Si (111) 衬底上制备出了GaN薄膜.

9、 Physicochemical determinations may include isoform , electrophoretic , and liquid chromatographic patterns, as well as spectroscopic profiles.

物理化学性质包括异构体, 电泳和液相色谱行为及光谱性质等.

10、 The process flows of magnesium alloy surface alloying and electrophoretic coating were introduced.

介绍了镁合金表面合金化及电泳涂装工艺流程.

11、 To improve the anti-corrosion performance of electro coating inorganic inhibitors are applied in an anodic electrophoretic-coating.

在电泳涂装工艺中使用缓蚀剂,可提高阳极电泳涂层的 防 腐蚀性.

12、 It has been pointed out that electrophoretic deposition a wide applitcation prospect in the meterials field.

电泳电沉积在材料领域具有广阔的发展前景.

13、 The coloring process can be formed a complete set with anodic electrophoretic coating technology aluminium.

该着色工艺可和阳极电泳工艺配套.

以上是简答网为您整理的electrophoretic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于electrophoretic的用法、electrophoretic的释义、electrophoretic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/electrophoretic>